

FUTURA ALP^{GTX®}

FUTURA
SERIES

NEW
PRODUCT



THE FUTURE IS ALPINE

COD. CF 3926 4200 BROWN



Absolute performance, even on the steepest and most demanding terrain. FUTURA ALP is the alpine hunting boot designed for the highest and most challenging altitudes, combining the stability and rigidity of a true mountaineering boot with the comfort and performance required for hunting. Take on any slope. Conquer the future.

Absolute Leistung, auch auf steilem und anspruchsvollem Gelände. FUTURA ALP ist der alpine Jagdstiefel, der für anspruchsvolle Höhenlagen entwickelt wurde und die Stabilität und Steifigkeit eines Skistiefels mit dem speziell für die Jagd vorgesehenen Komfort und Leistung verbindet. Bewältigen Sie jeden Hang. Erobern Sie die Zukunft.

AFS
ANATOMIC FIT SYSTEM



PRECISE AND RELIABLE

An anatomical, precise wrap along the entire foot thanks to the asymmetrical lacing system running all the way to the toe. Comfort and accuracy on the most challenging ground, even on the trickiest passages.

PRÄZISE UND ZUVERLÄSSIG

Anatomische und präzise Umhüllung des gesamten Fußbereichs dank der asymmetrischen Schnürung, die bis zur Spitze reicht. Komfort und Präzision selbst auf anspruchsvollem Gelände und schwierigsten Streckenabschnitten.

EFX
CRISPI ELASTOFLEX SYSTEM

EFX PERFORMANCE

Outstanding performance and stability thanks to the multi-frame EFX midsole construction, delivering high cushioning and active support on the most difficult alpine terrain. Compatible with semi-automatic crampons.

PERFORMANCES EFX

Außergewöhnliche Leistung und Stabilität dank der EFX-Multi-Frame-Zwischensole für hervorragende Stoßdämpfung und aktive Unterstützung auf anspruchsvollem alpinem Gelände. Kompatibel mit halbbautomatischen Steigeisen.



FUTURA ET
GAITER

INTEGRATED GAITER
TECHNOLOGY



FULL CRISPI
CONTROL

MAXIMUM GRIP AND CONTROL

Crispi® Full Control sole offers grip and absolute control in every phase of movement, from uphill traction to downhill braking.

GRIFFIGKEIT UND KONTROLLE

Die Sohle Crispi® Full Control bietet absolute Griffigkeit und Kontrolle in jeder Bewegungsphase, von der Traction bergauf bis zum Bremsen bergab.

Flex5

COLD MEDIUM
WORK TEMP

740 gr

SIZE EU:
39-47

TEXTILE

WIPE WITH
SPRAY

Upper: Water-repellent synthetic microfibre

Gore-Tex® Insulated Footwear Product

Insole: Differentiated structure

Removable insole: : CRISPI® Air Mesh + Felt + Activated Carbon. Excellent breathability with anti-sweat and anti-odour performance thanks to CRISPI® 3D construction

Protection: Rubber rand

Sole: Vibram® Full Control with dual-density microporous midsole and semi-automatic crampon attachment

Schaft: Wasserabweisende synthetische Mikrofaser

Gore-Tex® Insulated Footwear Product

Innensohle: Differenzierte Struktur

Herausnehmbare Einlegesohle: CRISPI® Air Mesh + Filz + Aktivkohle. Hervorragende Atmungsaktivität sowie schweiß- und geruchshemmende Wirkung dank der CRISPI® 3D Konstruktion

Schutz: Schutzrand aus Gummi

Sohle: Vibram® Full Control, mit Zwischensole aus mikroporösem Material mit doppelter Dichte, mit halbbautomatischer Steigeisenbefestigung